
 

 

 

 

 

SCHRIFTELIJKE VRAAG 
Artikel 38 Reglement van orde voor de vergaderingen 

en andere werkzaamheden van de Raad

 

 

Schriftelijke vraag aan ☒ het college van burgemeester en wethouders  ☐ de burgemeester 

 

Onderwerp: publieke Sinterklaas evenementen 

 

Overal in Nederland is er de laatste tijd enorm veel gesproken over ''zwarte piet'' en dit onderwerp 

heeft veel mensen geraakt. Jong, oud, migrant, iedereen heeft het gehoord en heeft zo zijn of haar 

mening erover. We kunnen het hebben over een onderzoek die uitgevoerd is door de VN met haar 

comité (CERD) bestaande uit mensenrechtenexperts. We kunnen de mening van het kabinet delen, 

namelijk dat het Sinterklaasfeest van het volk is. Of het advies volgen van Nederlands centrum dat we 

zwarte pieten moeten moderniseren. We kunnen het overlaten aan de instellingen die optochten 

organiseren of aan de directie van de scholen. Echter vind ik het heel erg belangrijk wat Gemeente 

Uden hiermee doet? Ik wil namelijk niet dat het net als in Rotterdam en Maassluis voor problemen kan 

zorgen.  

 

De burgemeester heeft me laten weten dat ‘de discussie’, voor zover hij weet, in onze gemeente totaal 

niet speelt. En dat er ook geen signalen zijn dat onze gemeenschappen verdeeld is in voor- en 

tegenstanders én evenmin dat die zich zouden willen manifesteren. Fijn om te horen. Maar mij is ook 

medegedeeld dat de gemeente Uden geen standpunt inneemt en de wijze waarop Sinterklaas 

ontvangen wordt overlaat aan de organisatoren en de directie van scholen. Als 

volksvertegenwoordiger(s) moeten wij ons niet inhoudelijk bemoeien met scholen of instellingen en 

verenigingen. Maar in een prachtig Nederland waar dit onderwerp enorm actief is, moeten wij wel ons 

zorgen maken over de veiligheid van één ieder en voornamelijk die van de kinderen en leden. 

 

Nu vind ik het fijn dat we een burgemeester hebben die vertrouwen heeft in het Udense volk. Ik 

vertrouw er ook op dat er inderdaad geen negatieve signalen zijn, gelukkig maar. En we moeten ook 

niet slapende medemensen wakker maken. Echter ben ik wel van mening dat we dit niet helemaal 

alleen aan de organisatoren van de intocht kunnen overlaten. Op z’n minst vind ik dat de 

burgemeester op de hoogte moet zijn van de organisatie van de publieke sinterklaasevenementen en 

dient af te stemmen met de organisatie of er veiligheidsaspecten spelen. Het zou onverantwoord zijn 

als we ''eventuele problemen'' niet aan de voorkant oppakken. Voorkomen is altijd beter dan genezen. 

Ook een klein voorval zou het feest, maar ook de acceptatie van diversiteit in onze mooie gemeente 

kunnen schaden. 

 

De fractie Bozkurt heeft dan ook de volgende vragen én verzoekt het college om deze per 

ommegaande te beantwoorden in verband met de naderende intocht van Sinterklaas: 

 

1. Heeft er afstemming plaatsgevonden met de organisatie(s) van de publieke 

Sinterklaasevenementen en de organisaties van de evenementen binnen het onderwijs en 

verenigingen of extra maatregelen nodig of gewenst zijn? Zo nee, waarom niet? 

2. Zijn er specifiek (extra) maatregelen getroffen om vervelende situaties te voorkomen voor 

de sfeer van de feestelijkheden en de veiligheid van deelnemers en bezoekers? 
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Afdoening: ☒ schriftelijk ☐ mondelinge beantwoording 

 

 

Ondertekening: 

Datum indiening : 16-11-2016  

Fractie : Fractie Bozkurt  

Naam indiener : Deniz Bozkurt  
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ANTWOORD OP SCHRIFTELIJKE VRAAG 
Artikel 38 Regelement van orde voor de vergaderingen 

en andere werkzaamheden van de Raad

 

Antwoord door:  ☒ college van burgemeester en wethouders van Uden  ☐ burgemeester 

Datum: 29-11-2016 

Antwoord: 

 

Vóór afgifte van de Sint Nicolaas-intochtvergunningen is er ambtelijk contact geweest met de politie 

met de vraag of er signalen zijn die het treffen van (extra) maatregelen nodig maakt. De politie heeft 

aangegeven dat dit niet het geval is. Daarnaast is er ambtelijk en bestuurlijk overleg geweest met de 

organisatie van de intocht van Sinterklaas te Uden In dat overleg is bevestigd dat er geen enkele 

aanleiding is om de intocht anders te laten zijn dan gebruikelijk. De vergunningen zijn onder de 

gebruikelijke voorwaarden verleend. 

Met het onderwijs en andere verenigingen is verder geen contact geweest. 

  

 

 


